



Hello FNB Members & Friends,

I hope this email finds you well.

I wanted to take a moment to welcome back those of you who have just renewed your Fitness NB membership and express my sincere thanks!

As a member, you are an essential part of our organization, and your commitment strengthens our efforts in promoting a healthy New Brunswick and PEI through certification and continuing education of fitness and exercise professionals. Your belief in our vision and values play a vital role in enabling us to achieve our mission and serve our communities.

We are continuously striving to improve membership experiences and benefits, your feedback is invaluable in this process. We would love to hear from you, so here is the link to a [Member Feedback Questionnaire](#). Complete our questionnaire and your name will be entered into a draw for FNB swag (only one entry per member). A new winner will be drawn with every 20th submission, so respond soon for more chances to win!

Once again thank you for your continued support and trust in Fitness New Brunswick. We look forward to continuing this journey together and creating a positive impact in PEI and New Brunswick.

Warm Regards,

Shelley Kadatz
Executive Director
Fitness New Brunswick

P.S: If you haven't renewed your membership yet, it is not too late. :) Please read the instructions below. A membership renewal link should have (or will be) sent out by email via Wild Apricot with the Fitness New Brunswick logo on it, providing you with membership username and password and a renewal button. If you do not receive it, please let us know.

Note: Do not sign up for a new Wild Apricot account through their website, as a member of FNB you already have an account that only needs to be activated.

If you have already signed in and started using your Wild Apricot account, you can log in here: <https://fitnessnb.wildapricot.org/> Log in button is on the top right.

Once you have logged into your profile:

1. Click that blue link box that reads RENEW TO {date}
2. Review your membership profile or bypass by selecting UPDATE AND NEXT.
3. Confirm your membership package is correct and select PAY ONLINE to pay by PayPal or INVOICE ME to pay by e-transfer, over the phone, or by cheque

PAYMENT

Payments can be made: 1) By credit card either through our Wild Apricot Management System (PayPal) or calling Jen at the office at 506.453.1094 2) By e-transfer to membershipservices@fitnessnb.ca 3) By personal cheque made out to Fitness New Brunswick and mailed to the address below.

MEMBERSHIP FEES & INSURANCE

Last year, our national certifying body Fitness Leadership Canada changed our insurance company to Game Day/ SBC Insurance. You now have two (2) options for liability insurance a \$2M or a \$5M policy.

Our new membership options are now as follows:

- 1) Membership with Group Fitness Insurance \$2M = \$143.75 incl. HST
Membership with Personal Training Insurance \$2M = \$212.75 incl. HST
- 2) Membership with Group Fitness Insurance \$5M = \$164.75 incl. HST
Membership with Personal Training Insurance \$5M = \$234.75 incl. HST
- 3) Membership without insurance \$74.75 incl. HST

ZOOMERS ON THE GO LEADERS Please note: NO FURTHER ACTION is required - the University of New Brunswick will cover your membership & insurance fees.

Here is the [link](#) to what is covered in the insurance policy.



Bonjour aux membres et amis de la FNB,

J'espère que ce courriel vous trouvera en bonne santé.

Je voulais prendre un moment pour souhaiter la bienvenue à ceux d'entre vous qui viennent de renouveler leur adhésion à Condition Physique NB et leur exprimer mes sincères remerciements! En tant que membre, vous êtes un élément essentiel de notre organisme, et votre engagement renforce nos efforts pour promouvoir la santé au Nouveau-Brunswick et à l'Île-du-Prince-Édouard grâce à la certification et à la formation continue des professionnels du conditionnement physique et de l'exercice. Votre adhésion à notre vision set à nos valeurs joue un rôle essentiel pour nous permettre de réaliser notre mission et de servir nos communautés.

Nous nous efforçons en permanence d'améliorer les expériences et les avantages des membres, et votre retour d'information est précieux dans ce processus. Nous serions ravis de connaître votre avis. Voici donc le lien vers le questionnaire sur les commentaires des membres. Remplissez le questionnaire et votre nom sera inscrit à un tirage au sort pour gagner des cadeaux de la FNB (une seule inscription par membre). Un nouveau gagnant sera tiré au sort toutes les 20 réponses, alors répondez vite pour avoir plus de chances de gagner!

Encore une fois, nous vous remercions de votre soutien continu et de votre confiance en Condition physique Nouveau-Brunswick. Nous avons hâte de poursuivre ce voyage ensemble et de créer un impact positif à l'Île-du-Prince-Édouard et au Nouveau-Brunswick.

Chaleureuses salutations,

Shelley Kadatz
Directrice Générale
Conditionnement physique Nouveau-Brunswick

P.S. : Si vous n'avez pas encore renouvelé votre adhésion, il n'est pas trop tard :) Veuillez lire les instructions ci-dessous.

Un lien de renouvellement de l'adhésion devrait avoir été (ou sera) envoyé par courriel via Wild Apricot avec le logo de Condition physique Nouveau-Brunswick, vous fournissant le nom d'utilisateur et le mot de passe de l'adhésion ainsi qu'un bouton de renouvellement. Si vous ne le recevez pas, veuillez nous en informer. Remarque : Ne vous inscrivez pas à un nouveau compte Wild Apricot par l'intermédiaire de leur site Web. En tant que membre de la FNB, vous avez déjà un compte qu'il suffit d'activer.

Si vous avez déjà ouvert une session et commencé à utiliser votre compte Wild Apricot, vous pouvez vous connecter ici : <https://fitnessnb.wildapricot.org/> Le bouton Log in se trouve en haut à droite.

Une fois que vous vous êtes connecté à votre profil :

1. Cliquez sur le lien bleu qui indique RENOUELLER JUSQU'À {date}.
2. Révisez votre profil d'adhérent ou passez outre en sélectionnant METTRE À JOUR ET SUIVRE.
3. Confirmez que votre formule d'adhésion est correcte et sélectionnez PAYER EN LIGNE pour payer par PayPal ou ME FACTURER pour payer par virement électronique, par téléphone ou par chèque.

PAIEMENT

Les paiements peuvent être effectués

1. Par carte de crédit, soit par l'entremise de notre système de gestion Wild Apricot (PayPal) ou en appelant Jen au bureau au 506.453.1094
2. Par transfert électronique à membershipservices@fitnessnb.ca
3. Par chèque personnel libellé à l'ordre de Condition physique Nouveau-Brunswick et posté à l'adresse ci-dessous.

FRAIS D'ADHÉSION ET D'ASSURANCE

L'an dernier, notre organisme national de certification, Fitness Leadership Canada, a changé de compagnie d'assurance pour Game Day/SBC Insurance. Vous avez maintenant deux (2) options d'assurance responsabilité : une police de 2 millions de dollars ou une police de 5 millions de dollars.

Nos nouvelles options d'adhésion sont maintenant les suivantes:

- 1) Adhésion avec assurance de groupe 2M = 143,75 \$ TVH incluse
Adhésion avec assurance pour l'entraînement personnel 2M \$ = 212,75\$ TVH incluse
- 2) Adhésion avec assurance collective de la condition physique 5M \$ = 164,75\$ TVH incluse
Abonnement avec assurance pour l'entraînement personnel 5M \$ = 234,75\$ TVH incluse
- 3) Adhésion sans assurance 74,75 \$ TVH incluse

ZOOMERS ON THE GO LEADERS Veuillez noter qu'aucune autre action n'est requise - l'Université du Nouveau-Brunswick couvrira vos frais d'adhésion et d'assurance.

Voici [le lien](#) vers ce qui est couvert par la police d'assurance.

FNB WORKSHOP & COURSE SCHEDULE

INDOOR CYCLING FITNESS LEADER

Gear up for an exhilarating ride with our indoor cycling fitness leader training course! This course will equip you with the skills and knowledge to lead dynamic and effective indoor cycling classes, for participants of all fitness levels.

MAY 4 & 11

GROUP FITNESS LEADER

Embark on your journey to becoming a certified group fitness leader with our comprehensive training course! This course provides hands-on learning and in-depth instruction on leading group fitness classes effectively and safely. You'll gain the knowledge and confidence needed to inspire and motivate others in their fitness journey.

TBA

WWW.FITNESSNB.CA

FITNESS NEW BRUNSWICK

CONDITIONNEMENT PHYSIQUE NOUVEAU BRUNSWICK

FITNESS NEW BRUNSWICK

CONDITIONNEMENT PHYSIQUE NOUVEAU BRUNSWICK

In Partnership with

Aqua Leadership Excellence

NEW DATE!!

\$579

AQUA FITNESS LEADER CERTIFICATION COURSE

REGISTER NOW >

June 21 - 23, 2024

Fredericton, NB

Register Here for Workshops & Courses/ Inscrivez-vous ici pour les ateliers et les cours

Currently, we have no workshops or courses in French. However, we are working on providing workshops and courses in French.

Actuellement, nous n'avons pas d'ateliers ou de cours en français. Cependant, nous travaillons à la mise en place d'ateliers et de cours en français.

SPECIAL DISCOUNT

for Students

Events, Courses & Workshops

15% OFF

CHECK OUT OUR WORKSHOP & COURSE SELECTION

FITNESS NEW BRUNSWICK

REMISE SPÉCIALE

pour les étudiants

Événements, cours et ateliers

15% OFF

CONSULTEZ NOTRE SÉLECTION D'ATELIERS ET DE COURS

CONDITIONNEMENT PHYSIQUE NOUVEAU BRUNSWICK

Register Here for Workshops & Courses/ Inscrivez-vous ici pour les ateliers et les cours

REQUIREMENTS FOR BEING A FITNESS NEW BRUNSWICK MEMBER

In order to keep Fitness New Brunswick certifications current and receive discounts to our workshops, courses and events, these are the steps that must be followed:

PAYMENT OF MEMBERSHIP & INSURANCE

Pay a yearly membership fee and insurance. If insurance is not with FNB, please send us proof of fitness insurance.

NEW REQUIREMENTS CPR A OR C

Fitness NB now requires all fitness leaders to have a minimum valid CPR-A or C with AED. Personal Trainers will also need standard first aid. If your work place or insurance (if covered by a provider other than FNB) requires you to renew CPR more frequently, those standards must be honored first.

REQUIREMENT FOR Continuing Education Credits (CEC's) are now as follows:

Personal Trainers: 18 CECs biannually (previously 21 CECs)

Group Fitness Leaders: 12 CECs biannually (unchanged)

Zoomers on the Go Fitness Leaders: 4 CECs annually (unchanged)

Here is the [link](#) for more information on the CEC Approval Process and our list of Pre-Approved Education Providers. This month we will be sending out our updated CEC Value Assessment Chart to all members. This should help to clarify how many CECs are earned through continuing education opportunities.

CONDITIONS D'ADHÉSION

ADHÉSION AU CONDITIONNEMENT PHYSIQUE DU NOUVEAU-BRUNSWICK

Pour maintenir à jour vos certifications de Conditionnement Physique Nouveau-Brunswick et obtenir des rabais sur nos ateliers, cours et événements, voici les étapes à suivre :

PAIEMENT DES FRAIS D'ADHÉSION ET D'ASSURANCE

Payez les frais d'adhésion et d'assurance annuels. Si l'assurance n'est pas souscrite auprès de la FNB, veuillez nous faire parvenir une preuve d'assurance pour la condition physique.

NOUVELLES EXIGENCES EN MATIÈRE DE CPR A OU C

Fitness NB exige maintenant que tous les instructeurs de conditionnement physique détiennent au moins un certificat valide de RCR-A ou C avec DEA. Les entraîneurs personnels doivent également détenir un certificat de premiers soins. Si votre lieu de travail ou votre assurance (si elle est couverte par un fournisseur autre que la FNB) exige que vous renouveliez votre certificat de RCR plus fréquemment, vous devez d'abord satisfaire à ces normes.

Les exigences en matière de crédits de formation continue (CEC) sont désormais les suivantes:

Entraîneurs personnels : 18 CEC deux fois par an (auparavant 21 CEC)

Animateurs de groupes de fitness : 12 CEC deux fois par an (inchangé)

Instructeurs de fitness Zoomers on the Go : 4 CEC par an (inchangé)

Voici le [lien](#) pour plus d'informations sur le processus d'approbation de la CEC et notre liste de fournisseurs de formation pré-approuvés. Ce mois-ci, nous enverrons à tous les membres notre tableau actualisé d'évaluation de la valeur des CEC. Ce tableau devrait aider à clarifier le nombre de CEC obtenus grâce aux opportunités de formation continue.

CONTACT US/ CONTACTEZ NOUS



Phone/Téléphone

506-453-1094



Email:

membershipservices@fitnessnb.ca



Mailing Address/ Adresse postale:

PO Box 30015

Fredericton, NB E3B 0H8

www.fitnessnb.ca



Copyright © 2023 Fitness New Brunswick, All rights reserved.

Mailing Address
PO Box 30015
Fredericton, NB E3B 0H8
(506) 453-1094

Want to change how you receive these emails?
You can update your preferences or unsubscribe from this list.